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FINANŠU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 24. 

 

2024. gada 28. novembris 

Attālinātā sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – domes priekšsēdētāja Viktorija Baire. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

 

Dalībnieki ar balsstiesībām - Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks.   

 

Pašvaldības darbinieki - Anda Pūriņa, Jānis Zvaigzne, Jolanta Jansone.   

 

 

Darba kārtība 

1. Par pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Rail Baltica dzelzceļa teritorija”, kadastra 

numurs 8025 002 0514, nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes ministrijas 

personā, Rail Baltica projekta realizācijai;  

2. Par sadarbības līguma slēgšanu ar Akciju sabiedrību "Latvijas valsts meži" par dzeramā 

ūdens avota teritorijas labiekārtošanu Baldones pagastā;  

3. Par grozījumiem 2014.gada 22.novembra Nekustamā īpašuma pārvaldīšanas līgumā Nr.21-

22/14/168;  

4. Par izmaiņām Ķekavas novada vēlēšanu iecirkņu sarakstā;  

5. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2024.gada 19.novembra sēdes lēmumā Nr.2 

(protokols Nr.24);  

6. PIEBALSOTAIS - Par aizņemuma ņemšanu Projekta Ķekavas sporta kluba ēkas, Ķekava, 

Ķekavas novads, energoefektivitātes paaugstināšana īstenošanai.  

 

Sēdes norisi fiksē audio ierakstā. 

Viktorija Baire atklāj komitejas sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Viktorija Baire, informē, ka ir iesniegti priekšlikumi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina apstiprināt darba kārtību. 
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Priekšlikums no Viktorijas Baires -  

Iekļaut darba kārtībā "Par aizņēmuma ņemšanu Projekta Ķekavas sporta kluba ēkas, 

Ķekava, Ķekavas novads, energoefektivitātes paaugstināšana īstenošanai", 

Atklāti balsojot   

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires -  

Izņemt no darba kārtības "Par atbalstu dokumentālas filmas izveidei, R.S.". 

Atklāti balsojot   

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Viktorija Baire aicina apstiprināt darba kārtību. 

 
Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj:  

Apstiprināt komitejas 2024. gada 28. novembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

1. Par pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Rail Baltica dzelzceļa teritorija”, 

kadastra numurs 8025 002 0514, nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes 

ministrijas personā, Rail Baltica projekta realizācijai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:03:24) 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola – pamatojoties uz vairākām SIA “Eiropas Dzelzceļa līnijas” 

vēstulēm, sagatavots lēmuma projekts par pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma nodošanu 

bez atlīdzības valstij Satiksmes ministrijas personā. Nekustamais īpašums izveidots no vairāku 

nekustamo īpašumu daļām, kas ietver gan zemi, gan inženierbūves uz tām. 

 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Daiga Ozola, Juris Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 
 

 

 



 

 

Par lēmuma projektu –  

“Par pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Rail Baltica dzelzceļa teritorija”, 

kadastra numurs 8025 002 0514, nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes 

ministrijas personā, Rail Baltica projekta realizācijai”, 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

 

 

2. Par sadarbības līguma slēgšanu ar Akciju sabiedrību "Latvijas valsts meži" par 

dzeramā ūdens avota teritorijas labiekārtošanu Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:07:55) 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola – pamatojoties uz AS “Latvijas valsts meži” saņemto vēstuli 

šī gada aprīlī ar informāciju par sadarbības līguma termiņa beigām, tika sagatavots jauns 

lēmumprojekts par jauna sadarbības līguma slēgšanu ar AS “Latvijas valsts meži” par 

dzeramā ūdens avota teritorijas uzturēšanu un labiekārtošanu. 

 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Edgars Melnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu –  

“Par sadarbības līguma slēgšanu ar Akciju sabiedrību "Latvijas valsts meži" par 

dzeramā ūdens avota teritorijas labiekārtošanu Baldones pagastā”, 

Atklāti balsojot  

ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 



 

 

3. Par grozījumiem 2014.gada 22.novembra Nekustamā īpašuma pārvaldīšanas līgumā 

Nr.21-22/14/168 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:12:12) 

Par jautājumu papildus izsakās Viktorija Baire – jautājums skar īpašumu, kas atrodas Zaļā 

ielā 5, Baložos, un līdz šim ir bijis nodots pārvaldīšanā SIA „Baložu Komunālā Saimniecība”. 

Šobrīd viens nomnieks ir atteicies no nomas tiesībām, līdz ar to ir nepieciešams rast risinājumu 

telpu izmantošanai nākotnē. 

 

Edgars Melnieks papildina ziņojumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Viktorija Baire, Edgars Melnieks, Gatis Līcis, Juris Žilko, Aigars 

Vītols, Inga Biļko. 

Viktorija Baire un Juris Žilko komentē savu priekšlikumu. 

Jautājumu vairāk nav un Baire atklāj debates. 

Debatē Juris Jerums, Juris Žilko, Juris Jerums otrreiz, Juris Žilko otrreiz. 

Viktorija Baire  slēdz debates un pauž sēdes vadītājas viedokli. 

Sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Uzaicināt NMPD apskatīties telpas, pēc to atbrīvošanas. Sagatavot izvērtējumu par 

nepieciešamajiem telpu remontdarbiem. Veikt aprēķinu par budžetā nepieciešamiem 

līdzekļiem, 

Atklāti balsojot   

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko -  

Nākamajā Īpašumu un Finanšu komitejā atkārtoti skatīt pēdējo NMPD iesniegumu (reģ. 

nr. 1-6.1/24/4713) par nepieciešamajām telpām Baložu pilsētā. Par jautājumu piekritīgai 

pārvaldei organizēt atkārtotu tikšanos ar iesaistītām pusēm, 

Atklāti balsojot   

ar 2 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Juris Žilko), "Pret" – 1 (Dace Cīrule), "Atturas" – 8 (Aigars 

Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 
Priekšlikumi atbalstīti un sēdes vadītāja aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 
Par lēmuma projektu –  

“Par grozījumiem 2014.gada 22.novembra Nekustamā īpašuma pārvaldīšanas līgumā 

Nr.21-22/14/168”,  

Atklāti balsojot  



 

 

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3 

 

 

 

 

 

 

4. Par izmaiņām Ķekavas novada vēlēšanu iecirkņu sarakstā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:46:33) 

Par jautājumu ziņo Aija Videniece – sagatavots lēmumprojekts par jauna vēlēšanu iecirkņa 

atvēršanu Baldonē, kā arī par vēlēšana iecirkņa Katlakalna Tautas namā pārcelšanu uz 

Pļavvniekkalna sākumskolu vides pieejamības uzlabošanai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 
Par lēmuma projektu –  

“Par izmaiņām Ķekavas novada vēlēšanu iecirkņu sarakstā”, 

Atklāti balsojot  

ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4 

 

 

 

 

 

 

5. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2024.gada 19.novembra sēdes lēmumā Nr.2 

(protokols Nr.24) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:48:51) 

Par jautājumu ziņo Dominika Kristmane – 19. novembra domes ārkārtas sēdē pieņema lēmumu 

par aizņēmuma pieprasīšanu Valsts kasei investīciju projekta īstenošanai. Lēmumu tika 

iesniedza aizņēmuma padomei Finanšu ministrijā. Pašvaldība saņēma atbildi no Finanšu 

ministrijas ar lūgumu precizēt formulējumu domes lēmuma lemjošajā daļā. Saskaņā ar to 

sagatavoti grozījumi pieņemtajā lēmumā. 

 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Dominika Kristmane. 



 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 
Par lēmuma projektu –  

“Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2024.gada 19.novembra sēdes lēmumā Nr.2 

(protokols Nr.24)”, 

Atklāti balsojot  

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5 

 

 

 

 

6. Par aizņemuma ņemšanu Projekta Ķekavas sporta kluba ēkas, Ķekava, Ķekavas 

novads, energoefektivitātes paaugstināšana īstenošanai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:51:11) 

Par jautājumu ziņo Dominika Kristmane – projekta īstenošanai ir nepieciešams pašvaldības 

līdzfinansējums, līdz ar to ir sagatavots lēmumprojekts ar lūgumu par aizņēmuma 

pieprasīšanas nepieciešamību. 

 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Dominika Kristmane. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 
Par lēmuma projektu –  

 “PIEBALSOJAMAIS - Par aizņemuma ņemšanu Projekta Ķekavas sporta kluba ēkas, 

Ķekava, Ķekavas novads, energoefektivitātes paaugstināšana īstenošanai”, 

Atklāti balsojot  

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6 

 

Sēdi slēdz plkst.15:11 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Viktorija Baire 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 
 

1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


